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PREDLAGATELJ: Župan Občine Cerkvenjak 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 19. redni seji, dne 22. 12. 2021, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 18. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 17. 11. 2021, kot je predlagan. 

2 



 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 19. 
redni seji, dne 22. 12. 2021, sprejme  

 

ZAPISNIK 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 17. 11. 2021, ob 17.00 uri, v dvorani Doma kulture v Cerkvenjaku.  
  
 

 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Primož Čuček, Denis Ploj, Franc Fekonja, Franc 
Zorko, Simona Firbas, Andrej Kocbek. 
 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Alenka Špes – RASG d.o.o., Renata Peras – RASG 
d.o.o. . 

ODSOTNI:  

/ 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda in predlagal, da se točka 4 - 
Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za operacijo 
Zelene Slovenske gorice, premakne na točko 3, Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak 
za leto 2022, pa na točko 4. 
  
 



 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na predlagani dnevni red, zato ga je 
župan dal na glasovanje.  
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 
 

SKLEP ŠT. 148 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 17. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

za operacijo Zelene Slovenske gorice. 
4. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
5. Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 17. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 17. redne seje Občinskega 
sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 149 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 18. redni seji, dne 17. 11. 2021, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 17. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 6. 10. 2021, kot je 
predlagan. 
 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP)   
za operacijo Zelene Slovenske gorice. 

 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo, ge Alenki Špes in ge. Renati Peras iz RASG 
d.o.o., kjer so DIIP tudi pripravljali in so odgovorni za izvedbo projekta. 
 
Ga. Alenka Špes je predstavila projekt Zelene Slovenske gorice, v katerem sodeluje 8 
občin. Predstavila je aktivnosti in izobraževanja, ki se bodo izvedla v sklopu projekta, 
višino projekta in sofinancerski znesek Občine Cerkvenjak, ki je v višini 1.187,50 EUR 
in bo povrnjeni v višini 80 % iz Evropskega sklada za regionalni razvoj (ESRR),ter 
celotno vrednost projekta, ki je vključno z delavnicami in izobraževanji 40.655,53 €. 
 
Ob 17:13 uri se seje udeleži član Občinskega sveta, g. Primož Čuček. 
 
 
Razprava:  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani OS so sprejeli  

SKLEP ŠT. 151 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi  - ZLS (Ur. l. RS., št. 94/07-
UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18, 30/18, 
61/20 in 80/20)  in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16) ter v skladu z 18. členom Uredbe o enotni 
metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju 
javnih financ (Ur. l. RS, št. 60/06, 54/10 in 27/16),  Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 18. redni seji, dne 17. 11. 2021, sprejme Sklep o potrditvi 



 

dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt »Zelene 
Slovenske gorice«, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 4) Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 

Ga. Simona Kramberger je s pomočjo Power Point predstavitve podala obrazložitev 
predlaganega proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2022. Podala je obrazložitev 
sestave proračuna, izhodišča za pripravo proračuna, splošni del proračuna (prihodke 
in odhodke) račun financiranja, zadolženost občine, posebni del proračuna, odhodke 
po programih in programski klasifikaciji, načrt razvojnih programov v letih 2022 – 2025 
in večje investicije v letu 2022. Vključeni so vsi podani predlogi članov OS in seznani, 
da je predlaganih 20.000,00 € za participativni proračun. Potrebno bo pripraviti pravila 
za delitev sredstev s katerimi bodo svetniki razpolagali. Pove tudi, da je predlog vlade 
za zvišanje oz. za dodatna sredstva iz 6% na 8% primerne porabe, kar za nas pomeni 
ca. 50.000,00 € dodatnih sredstev, o čem bo odločal Državni zbor in v kolikor bo 
sprejeto, bo uvrščeno v proračun do drugega branja. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da je z lastnikoma zemljišča (Kaučič Kristino in 
Brankom) tekel razgovor za odkup zemljišča za širitev ŠRC oz. Vitalin parka (izgradnjo 
pumptracka). V proračunu je za ta namen predlaganih 19.786,00 €. Občina je pridobila 
cenitev zemljišča v višini 5,00 €/m2. S cenitvijo se lastnika ne strinjata in želita 6,00 
€/m2. V proračunu je tudi na osnovi pobude s strani članov OS, predvidenih 30.000,00 
€ za ureditev igrišča za odbojko na mivki. Predstavi umestitev igrišča za odbojko na 
mivki, igrišče za ulično košarko (streetball) in naprave za rekreacijo na prostem in kolo 
park (pumptrack). V prihodnje bi bilo tudi smiselno razmišljati o izgradnji kopalnega 
bazena. 
 



 

Župan prosi člane Občinskega sveta, da podajo mnenje glede odkupa zemljišča za 
višjo ceno od ocenjene in realizacije projekta izgradnje igrišča za obojko na mivki. 
Projekt bi prijavili na razpis Fundacije za šport in se pričakuje 50 % sofinanciranje. 
Strošek odkupa zemljišča ni predmet prijave na razpis.  

Mag. Vito Kraner pojasni, da je časa za prijavo na razpis malo (do konca naslednjega 
tedna). Do takrat je potrebno pripraviti DIIP, ki ga bo potrdil Občinski svet in oddati 
prijavo na Fundacijo za šport, zato bo potrebno sprejeti odločitev. 

Razprava:  

V razpravi o odkupu zemljišča in izgradnji igrišča za odbojko na mivki, so sodelovali vsi 
člani Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta so v razpravi soglasni in podpirajo, da se zemljišče 
lahko odkupi po ceni 6,00 €/m2 in da se na Fundacijo za šport prijavi izgradnja 
igrišča za odbojko na mivki. Podpirajo širitev ŠRC-ja in izgradnjo posamičnih 
igrišč oz. igral tudi v prihodnjih letih. 

 

Razprava in predlogi članov Občinskega sveta glede Odloka o proračunu za leto 
2022. 

Ga. Simona Firbas  
- Predlaga da se v NRP uvrsti asfaltiranje odseka ceste v Andrencih proti Podgoršku.  
 
G. Franci Zorko  
- Poda predlog da se v NRP uvrsti širitev in modernizacija ceste v Brengovi (Mihorič) in 

se s tem zagotovi prometna varnost na tem odseku.  
- Predlaga, da se ob modernizaciji cest naredi predpriprava za optično omrežje in da 

občina delno sodeluje oz. apelira na izvajalca pri izgradnji optike po celotnem 
območju občine. 

- Predlaga modernizacijo ceste v Brengovi od ekodukta proti Rajhu. 
- Predlaga realizacijo modernizacije ceste v Brengovi – Zibote (Žel), kot je predvideno 

v  NRP. 
 
G. Franc Fekonja  
- Predlaga modernizacijo ceste v Brengovi – Zibote (Žel) in opozori, da je potrebno 

upoštevati vrstni red investicij v NRP. 
 
Ga. Irena Kozar  
- Predlaga uvrstitev modernizacije ceste v Ivanjskem Vrhu – Portir, v NRP. 
 
G. Primož Čuček  
- Glede ureditve odra v kulturnem domu je mnenja, da je v proračunu premalo 

predvidenih sredstev, saj je potrebna celotna sanacija. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo Francu Bratkoviču predstavniku Komisije za 
proračun. 



 

G. Franc Bratkovič pove, da je Komisija za proračun predlagani Odlok o proračunu za 
leto 2022 obravnavala na 8. redni seji. Komisija je zavzela stališče, da je smiselno 
odkupiti zemljišče za širitev ŠRC, tudi za ceno 6,00 €/m2 in podala predlog, da se 
dodatno v NRP uvrsti modernizacija ceste Čagona – Stanetinci (pri Bezjaku). 
 
G. Franc Bratkovič je kritičen do zamenjave zaves na odru, saj so zavese dobre, kot 
tudi vse ostalo kar je bilo v preteklosti narejeno, je kvalitetno. 
 
G. Andrej Kocbek  
- Poda predlog, da se zagotovijo sredstva za obnovo oz. sanacijo tušev v telovadnici. 
- Izvajanje zimske službe je potrebno oddati z javnim razpisom. 
- Predlaga razširitev dovoza oz. ceste do vrtca po odkupu zemljišča Bradač – Dokl. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da bomo del zimske službe izvajali sami znotraj režijskega 
obrata, česar učinkovitost se bo pokazala tekom sezone. Razpis je v pripravi. Pojasni, 
da je zimska služba osnovna gospodarska javna služba občine, ki jo izvaja režijski 
obrat. V kolikor tega ne zmore sam, se GJS odda zunanjemu izvajalcu. 
 
Mag. Mirko Žmavc  
- Pove, da je obnova tušev v telovadnici potrebna, verjetno pa predvidenih 6.000,00 € 

v proračunu za investicijsko vzdrževanje objekta OŠ, za to ne bo zadostovalo.  
 
G. Denis Ploj  
- Predlaga, da se v NRP uvrsti modernizacija odseka ceste v Brezovjaku. 
- Poda pobudo za asfaltiranje ceste proti Zamuda Mirku. 

 

Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 150 

Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 
14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18 in 195/20), 29. 
člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 
40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18,  61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – 
ZIUOOPE) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, sprejme na svoji 18. redni 
seji dne 17. 11. 2021 sklep, da je Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 
2022, s podanimi predlogi primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 5) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Ga. Irena Kozar  
- Opozori, da je cesta v Ivanjskem Vrhu do Portira neprevozna za tovornjake zaradi 

višinske razlike v ovinku.  
- Na cesti v Cenkovi (na delu od Krambergeju do Zorka) je potrebno urediti 

odvodnjavanje oz. muldo. 
- Opozori na blatne občinske ceste, ki so potrebne čiščenja. 
- Zastavi vprašanje ali obstaja rešitev za priključitev gospodinjstev na optično omrežje 

v Ivanjskem Vrhu. 
 

Mag. Vito Kraner predstavi pogoje Telemacha, ki na tem območju gradi zaprto optično 
omrežje in predstavlja strošek občine ca. 1.500,00 € na gospodinjstvo. S strani 
izvajalcev projekta Rune pa ni realizacije, kljub zagotovitvah in obljubah. 
 
 
G. Primož Čuček  
- Pohvali talne označbe (otroci na cesti) na avtobusnih postajališčih v naseljih po 

občini. Smiselno bi bilo več takšnih označb, ki bi umirjale promet v naseljih. 
 
G. Marko Kocbek pove, da v kolikor se bo izkazalo kot koristno, jih bomo narisali še 
več. 
 
G. Andrej Kocbek  
- Opozori na zaraščena oz. nevzdrževana zemljišča v lasti DARS, ob avtocesti. 
- Opozori na posedanje ceste v Cenkovi. 
 
G. Marko Kocbek pove, da smo v Cenkovi na tem delu že v preteklosti preverjali 
trdnost terena. Opozori, da bo sanacija velik finančni strošek za občino. 
 
G. Denis Ploj  
- Opozori na zapuščeno zemljišče v Župetincih.  
- Na odseku ceste pri Danku v Smolincih, je potrebno porezati veje ob cesti. 
 
 
G. Franci Zorko  
- Vpraša, kako je z realizacijo izgradnje opornega zidu v POC. 
- Zastavi vprašanje glede ograje v lasti g. Gragera ob občinski cesti v Čagoni. 
 



 

Župan Marjan Žmavc pojasni, da je realizacija izgradnje opornega zidu v teku, 
dogovorjeno pa je bilo tudi, da bi naj g. Grager omenjeno ograjo odstranil. 
 
 
 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


